
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 419
Ministeren bedes opgøre, hvor mange boligejere der ville have været omfattet
af et knæk i ejendomsværdiskatten på 3,75 mio. kr. som foreslået af Socialde-
mokratiet, sammenlignet med det endelige knæk ved 7,5 mio. kr. Tallene be-
des opgøres som differencen i antallet af boligejere, der vil være omfattet.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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